

# Referat

**Mødeleder:****Referent:** Lone**Dato:** 02/01-2023 17:00**Tilstedeværende:****Naja, Thomas,  
Juliane,  
Anja, Jacob,  
Lone, Maja,  
Kaspar****Fraværende:**

<b>Dagsordenspunkt:</b>	<b>Konklusion:</b>	<b>Ansvarlig:</b>	<b>Deadline:</b>
1. Rideskolehestene- opdatering. Hvad gør vi ved sygdom og forskellige meldinger fra dyrlæger?	Lotus er syg. Kaspar tilser den. Maja og Kaspar holder overblikket. Rideskolehestene skal have smed. Tammy og Misty skal have bedøvelse. Kaspar bedøver. Der er lavet en aftale med Maja ang. betaling ved akut dyrlæge. Ved akut sygdom hos rideskolehestene ringer Maja først til Kaspar og hvis han ikke er hjemme eller ikke har tid til at behandle dem, bruger vi dyrlæge Louise Hellenberg.	Maja	
2. Økonomi, hvor står vi nu? (kontantkassen hvad gør vi fremadrettet?, sponsorater?, adgang til MP?, opsamling på medlemskaber?, RIH bokse og betaling?, tjanser og løn, hvad gør vi?, priser på undervisningshold, hvornår skal de stige?))	<p>Vi skal have styr på fodringsplanen. Kan vi gøre det smartere? Skal vi have op på næste møde. Kan vi lave en mere fleksibel måde at leje bokse ud i RIH, i kortere perioder.?</p> <p>RIH er presset på økonomien, lige om lidt kommer det kommunale tilskud, plus kontingenter. Vi varsler prisstigninger på rideskolehold og følger op på medlemskaber.</p> <p>I forhold til sponsorater, går vi med KR- skilte. Vi har en håndfuld sponsorater på vej. Vi arbejder aktivt på, at skaffe penge til indkøb af nye heste. Kunne man lade en sponsor sponsorere en hest, evt. Stark? Kunne de dække 80 procent og RIH resten? 25.000,-. Kunne vi tale med Bosse og Alexandra om de kunne have nogle, der kunne være et bud. Alle er enige om at det skal være en stor pony eller en hest.</p>	Naja og Thomas	Næste møde

	<p>Vi laver en indsats i forhold til medlemskaber af klubben. Vigtigt at vi får alle med, det er vigtigt i forhold til klubbens økonomi. Maja og Naja prøver at danne sig et overblik. Vi håber at alle har husket at få meldt sig ind.</p> <p>Sponsormøde med udvalget ( Ilse, Thomas og Naja)</p> <p>Naja er presset af for mange arbejdsopgaver. Anja hjælper med at samle lønsedler på tjansepigerne og skrive det ind. Jacob hjælper med at få ført Anja ind i programmet.</p> <p>SRC sender forbrugsdata til Thomas, så han kan gå videre med dem til et møde med Steffen.</p>	<p>Naja og Maja</p> <p>Anja/Jacob</p> <p>Thomas/Kaspar</p>	
3. Ny plan ang. belysning og sikkerhed forhandles med SRC. (vinter?)	<p>Flere medlemmer synes der er for mørkt, når kommer ud fra ridehusene. Vi skriver ud at man kan tænde lyset ved opstigningsskamlen ved den gamle stald. Vi er ved at etablere et sneberedskab, så vi er parat, når det bliver koldt. Vi kan godt bruge et par hænder der hjælper med. Kaspar sørger for at der kommer en bunke grus, som vi kan bruge hvor det er nødvendigt. Lone laver et opslag på FB</p>	Lone	
4. Opsamling på ; Julestævnet, Juleafslutningen og nytårskuren.	<p>Rideskolehestene er så vidt muligt med i arrangementerne. Vi vil skabe en fælles kultur, hvor så mange som muligt deltager i de forskellige aktiviteter. God juleafslutning, vi var lidt uheldige, da flere fra aktivitetsudvalget blev forhindret i at deltage. Yvonne fik lavet nogle gode aktiviteter med børnene, godt med opvisning fra rideskole og godt med blandet Luciaoptog. Godt med julemand. Kunne man lave en lille tale næste gang?</p> <p>Julestævnet gik godt lørdag, men måtte desværre aflyses om søndagen pga. Af for hårde baner pga. hård frost. Kan der gøres noget ved det fremadrettet? Tak til stævneudvalget for deres store arbejde.</p> <p>Stor tilslutning til "Nytårskuren". Super tur. 17 ryttere. Vi gør det igen næste år. Tak til Sune, Lasse og Kaspar for at gøre bål og bobler klar.</p>		Næste møde

<p>5. Procedure omkring referatgodkendelse og hvor ofte skal vi mødes og hvem vi skal indkaldes til møde? Årshjul? Hvordan kommer vi tættere på udvalgene og sammenkører aktiviteterne?</p>	<p>Vi mødes hver ca. hver 3. uge. Helst om mandagen. Det er et 2 timers møde. 17-19. Vi indkalder Mette, Kaspar og Mette til den sidste halvdel af mødet og ligger dagsordenen derefter. Vi skiftes til at være ordstyrere og sigter mod at have maksimalt 6 punkter på dagsordenen.</p> <p>Nyhedsbrev skal skrives ud til alle medlemmer, med følgende indhold. Vinterberedskab, belysning, tak til stævneudvalg, juleafslutning, hvornår er aktiv eller passivt medlem, sponsorering.</p> <p>Hvordan kommer vi tættere på udvalgene?</p>	<p>Lone laver oplæg til dagsorden</p> <p>Lone laver oplæg til nyhedsbrev</p>	<p>Næste møde</p>
<p>6. Majas arbejdsopgaver og rolle</p>	<p>MUS- samtale med Maja. Jacob indkalder.</p>	<p>Kaspar, Jacob og Lone deltager</p>	
<p>7. Forslag: Ny hjemmeside/klubmodul</p>			<p>Næste møde</p>
<p>8. Kommende arrangementer; Nytårskur/frokost, hvem gør hvad? Fastelavn.</p>	<p>Juliane foreslår at vi holder en fælles rytterfest, måske på Hundested Kro slut februar? Måske i forbindelse med fastelavn.</p> <p>Fastelavn og ringridning, aktivitetsudvalget går videre med arrangementet.</p>	<p>Juliane</p> <p>Lone</p>	

9. Forslag: Bestyrelsen skal lave en tilfredshedsundersøgelse.			Næste møde
10. De næste møde, bestyrelsesmøder, mindre møder m.m. Idemøde til terrænbane?	Mandag d. 23/1- højst 6 punkter. Kl. 17-19	Lone	Næste møde